

食品生产线,食品包装装配输送线（韩天自动化，）

产品名称	食品生产线,食品包装装配输送线（韩天自动化，）
公司名称	南京宁科自动化设备有限责任公司
价格	.00/个
规格参数	类型:带式输送机 品牌:NINCO 型号:多种
公司地址	南京市建邺区双闸街道江南村
联系电话	86 025 87771159/86750549 13705166394

产品详情

类型	带式输送机	品牌	NINCO
型号	多种	输送能力	根据型号 (t/h)
功率	根据型号 (KW)	输送距离	1-10 (m)
外形尺寸	可定制 (m)	重量	根据材料大概计算 (kg)
适用领域	食品行业		

公司是从事自动化物流系统工程成套设备的设计、制造、安装、调试专业化制造公司，同时承担各类生产线非标专机的开发与制造。有一支熟练的现场施工及售后服务精良队伍。公司产品广泛用于电子、家电制造行业。先后承制了国内数家大、中型企业的重大技术改造项目，

如：

- 1、与设计院所合作完成海尔集团空调机、冰箱、冷柜、展示柜生产线；
- 3、与设计院所合作完成海尔集团 - 意大利梅洛尼公司合资的海尔洗衣机生产线；
- 4、与设计院所合作完成南京伯乐集团冰箱生产线；
- 5、扬子电气集团空调、冰箱生产线；
- 6、海尔集团彩电生产线；
- 7、上海三菱空调器散件输送线；
- 8、吉林四平电焊机生产线；

- 9、青岛海尔空调器有限公司散件输送线及专机、提升机；
- 10、南京天地集团“大陆鸽”年产20万辆电动车生产线；
- 11、扬州亿安电动车有限公司年产20万辆电动车生产线；
- 12、浙江星月动力机械有限公司年产10万辆电动车生产线；
- 13、常州新中天电动车有限公司年产6万辆电动车生产线；
- 14、合肥美菱电冰箱股份有限公司电冰箱生产线；
- 15、合肥荣事达洗衣机有限公司洗衣机生产线；
- 16、中国爱立信熊猫通讯股份有限公司大型通讯机柜生产线；
- 17、合肥佳通轮胎有限公司轮胎打眼机联动地面线、空中悬挂输送线等等；

承制的项目总体造型美观、布局合理、结构工艺先进、质量可靠、深受用户的信赖，并得到同行的一致赞誉。我公司有较强的技术力量、完善的设备、丰富的经验、优质的售后服务，愿为所有客户的发展与腾飞作出努力。

本公司一贯确立以产品质量、交货期和服务为公司信誉的标志，以优良的产品、优质的服务为公司宗旨。充分发挥自身的优势，从设计到市场、生活各环节全过程控制，积累了为海尔集团长期合作与服务的经验，取众家之长，精心设计、精心施工，以最优的方案、上乘的品质、优惠的价格、良好的售后服务为您的发展作出贡献

the company is engaged in the automated physical distribution systems engineering complete set of equipment" design, the manufacture, the installment, the debugging specialization manufacture company, simultaneously undertakes each kind of production line non-sign special plane"s development and the manufacture. some skilled scene construction and post-sale service excellent troop. the company product widely uses in electronic, the electrical appliances manufacture profession. has undertaken to manufacture domestic several successively large-scale, the medium enterprise"s significant technical innovation project, for example: 1st, cooperates with the design institute completes the haier group air conditioner, the refrigerator, the refrigerator, the display case production line; 3rd, cooperates with the design institute completes the haire washer production line which the haier group - italy meloney company pools capital; 4th, cooperates with the design institute completes the nanjing bole group refrigerator production line; 5th, young electricity group air conditioning, refrigerator production line; 6th, haier group color television production line; 7th, in shanghai the water chestnut air-conditioner parts transport the line; 8th, jilin four ordinary welding machine production line; 9th, the qingdao haire air-conditioner limited company parts transport the line and the special plane, the elevator; 10th, the nanjing world group " the mainland pigeon " yearly produces 200,000 electric car production lines; 11th, the yangzhou hundred million peaceful electric car limited companies yearly produce 200,000 electric car production lines; 12th, the zhejiang star month power generator limited company yearly produces 100,000 electric car production lines; 13th, the changzhou new culmination electric car limited company yearly produces 60,000 electric car production lines; 14th, hefei mei ling electric refrigerator limited liability company electric refrigerator production line; 15th, hefei rong shida washer limited company washer production line; 16th, chinese ericsson panda communication limited liability company large-scale communication cabinet production line; 17th, hefei good pass the tire limited company tire punch linkage land line, airborne to be hanging transportation line and so on; undertakes to manufacture the project overall handsome appearance, the layout are reasonable, the structure craft is advanced, the dependable quality, the depth user"s faith, and obtain colleague"s consistent praise. our company has the strong technical force, the consummation equipment, the rich experience, the high quality post-sale service, hopes makes for all customer development and soaring diligently. this company

establishes all along take the product quality, the date of delivery and the service as the company prestige symbol, take fine product, high quality service as company objective. displays own superiority fully, from the design to the market, lives various links entire process control, gained in the experience which cooperates for a long time for the haier group and serves, takes long of numerous family, the careful design, the careful construction, take the most superior plan, the excellent quality, the preferential benefit price, the good post-sale service make the contribution as yours development

主营产品：生产线，流水线，非标专机，装配线，输送线，悬挂输送线，皮带输送线，板式输送线，自动化机械手。

主营行业：家电制造设备，电子产品制造设备，电脑产品制造设备，食品饮料加工设备，输送设备，电子电器生产线，轮胎悬挂线输送设备！